



上海亚美至捷国际货运代理有限公司深圳分公司

IEC EXPRESS (SHANGHAI) LTD. SHENZHEN BRANCH

REMOVAL NOTICE

Please be informed that our office will be relocated to the following address on 07 Nov 2015 with effective from 09 Nov, 2015.

New address: Room 13A2, 13th Floor, Block B, XueSong Building, Tairan 6th Road, Chegongmiao, Futian District, Shenzhen, China.

Our telephone and fax numbers will remain as below:

Tel: (0755) 2518 1933 Fax: (0755) 8221 9570

Our office will be closed on 07 Nov, 2015 (Sat) for removal affairs. If have any urgent queries, please contact the following number:

Ocean Department : 13501595057 Venus Zhang

Air Department : 13510330503 Amanda Zeng

Please kindly update your correspondent record to facilitate our contacts. May we take this opportunity to thank you for your past support and we will assure you of quality service at all times.

~~~~~

## 搬 迁 启 示

敝公司谨定于 2015 年 11 月 07 日迁往以下新地址，并于同月 9 日起於新地址正式办公，敬希垂注。

新地址：深圳市福田区车公庙泰然六路雪松大厦（金谷五号）B 座 13 楼 13A2

电话号码及传真号码继续保留如下：

电话：(0755) 2518 1933 传真：(0755) 8221 9570

敝公司将于 2015 年 11 月 07 日(星期六)搬迁。如有任何查询，可联络以下紧急号码：

海运部：13501595057 张小姐

空运部：13510330503 曾小姐

烦请贵公司更新有关通讯记录，以方便日后之业务联络；并藉此多谢贵公司的一贯支持。